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Statsminister Lars Løkke Rasmussens svar på spørgsmål nr. 172 stillet af Uddannel-

sesudvalget. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Baastrup (SF) 

Spørgsmål:

Hvorfor er Stig Langvad, formand for Danske Handicaporganisationer, ikke indbudt til 

Marienborg-møderne i forbindelse med eftersynet af folkeskolen?

Svar:

Regeringen ønskede gennem en række rundbordssamtaler på Marienborg at samle ind-

tryk og oplevelser fra brugere, medarbejdere, skoleledere, kommuner, aftagere og an-

dre, der har berøring med folkeskolen i deres dagligdag. Marienborg-ugen var optak-

ten til et grundigt 360-graders serviceeftersyn af folkeskolen.

For at give deltagerne gode muligheder for at komme til orde var det været nødvendigt 

at begrænse antallet af deltagere. Men der er mange andre, som kan bidrage til at inspi-

rere regeringen. At Danske Handicaporganisationer ikke var indbudt skal således ikke 

opfattes som et fravalg. Det er snarere en konsekvens af, at der er grænser for, hvor 

stor en personkreds, som hensigtsmæssigt kan deltage i sådanne drøftelser. Danske 

Handicaporganisationer er således mere end velkomne til at bidrage til den videre de-

bat om folkeskolen.
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